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Abstract (en)
The external gear of the internal gear pump is stationary and forms a closed internal chamber. The smaller internal gear is arranged so that it is free
to rotate on a driven eccentric cam (11) and meshes with the external gear. The eccentric cam (11) is freely rotatably mounted on a journal (10)
concentric with the pump axis (13). Inlet is by way of a recess in the front side of the journal. This recess is connected by radial holes or grooves in
the internal gear with the inlet side of the pump. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Außenrad der Innenzahnradpumpe ist stationär und bildet einen geschlossenen Innenraum. Das kleinere Innenrad ist frei drehbar auf einem
angetriebenen Exzenter (11) angeordnet und kämmt mit dem Außenrad. Der Exzenter (11) ist auf einem zur Pumpenachse (13) konzentrischen
Zapfen (10) frei drehbar gelagert. Der Einlaß geschieht durch eine Ausnehmung in der Vorderseite des Zapfens. Diese Ausnehmung ist über radiale
Bohrungen bzw. Nuten im Innenrad mit der Einlaßseite der Pumpe verbunden. <IMAGE>
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